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Vážení spoluobčané,
je mi velkým potěšením přivítat Vás v dalším vydání na-
šeho obecního občasníku. Snažíme se přinášet aktuální 
informace, události a plány, které ovlivňují život v naší 
obci. Dovolte mi, abych Vám představila několik důležitých 
témat, kterými se budeme zabývat v tomto vydání.
Budou to novinky ze zastupitelstva, což je přehled klíčo-
vých rozhodnutí, která byla učiněna na posledních zasedá-
ních obecního zastupitelstva. 
Dále se seznámíte s událostmi a aktivitami, které se konaly 
v naší obci během několika posledních měsíců. Jedním z vr-
cholů našeho vánočního programu bylo slavnostní rozsvícení 
vánočního stromečku i vánoční koncert v kostele sv. Martina. 
Podíváme se dopředu, budeme s Vámi sdílet plány a cíle, kte-
ré máme nebo připravujeme pro budoucnost naší obce. Bu-
deme očekávat zvolení nového vedení naší málotřídní školy. 
Těšit se můžeme na spoustu kulturních akcí v Domě kultury 
a sportu, mezi něž patří vítání nově narozených občánků Je-
zernice, karneval pro děti i pro dospělé, divadelní představe-
ní, setkání našich milých seniorů, sportovní utkání, besedy.
Doufám, že se Vám náš Jezeráček bude líbit a také Vás in-
spiruje k aktivní účasti na společných akcích a projektech. 

S vaší podporou a spoluprací se budeme společně snažit 
dosáhnout většího pokroku a zlepšit životní podmínky pro 
nás všechny. Děkuji Vám za Vaši důvěru a přízeň a těším se 
na naše další setkání v rámci naší obce.

Bronislava Hradilová

Obecní úřad
www.jezernice.cz

Adresa: Jezernice 206, 751 31 
Tel.: 581 771 750
Mobil – úřad: 734 763 575
Mobil – starosta: 606 721 369
podatelna@jezernice.cz

Úřední hodiny: 
PO 8:00–12:00 13:00–17:00
ST 8:00–12:00 13:00–17:00
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DĚTI U STAROSTY
Děkuji dětem a paním učitelkám za vystoupení v kanceláři starosty na obecním úřadě. I tady pro ně něco málo Ježíšek nechal.

 Z.P.

BLAHOPŘÁNÍ JUBILANTŮM
V roce 2024 se dožívají významného životního jubilea 
tito občané:
Nerád Václav, Král Václav, Kotíková Milada,  
Zatloukal Miloš, Pospíšil Jiří, Vilímcová Jana,  
Bočán Dobroslav, Jemelka Antonín, Vítková Olga, 
Brožková Žofie, Richter Jiří, Pacutová Hana,  
Suchánková Jana, Nováková Jana, Kanderková Lenka, 
Horník Vlastislav, Pacáková Drahomíra,  
Smékalová Pavla, Dohnalová Marie, Kellnerová Ludmila, 
Horníková Jana, Klimešová Eva, Kellner Václav,  
Kindlová Hana, Osinová Jiřina, Kusáková Marie,  
Diblíková Libuše, Janásek Miroslav, Zábojová Lenka, 
Králová Milena, Žůrek Radomil, Kindl Robert,  

Chytilová Dagmar, Záboj David, Hradilová Bronislava, 
Dvořáková Ludmila, Lollková Marie, Rašková Marie, 
Rašková Kateřina, Dvořáková Marie, Poppová Božena, 
Robová Lenka, Anlauf Petr, Vrublová Marie,  
Králík Vojtěch, Pořízková Ema, Reznerová Jaroslava.
Obzvlášť nás těší, že se 90 a více let dožívají:
Kellner Antonín (90), Přibyl Josef (97),  
Navrátilová Jiřina (93), Chytilová Marie (94),  
Šnajdarková Darinka (90), Plíva Jiří (93),  
Vilímec Miroslav (97), Nováková Maria (90),  
Ježková Marie (103 let). 
Všem jubilantům srdečně blahopřejeme, přejeme pevné 
zdraví, osobní a rodinnou pohodu.

STATISTIKA 
Na konci roku 2023 žilo v obci 674 obyvatel.

Mateřskou školu navštěvovalo 24 dětí.
V základní škole studovalo 27 žáků.
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VÝKYVY POČASÍ PŘED VÁNOCI
22. 12. 2023 vydatný déšť zvedl místní tok. 

23.12. překryla náš kraj vysoká sněhová peřina. Bílé Vánoce však byly jen částečně. 
25. 12. už po sněhu nebylo ani památky.

VYPOUŠTĚNÍ BALASTNÍCH VOD

Podzimní a zimní srážky zapříčinily nezvykle vysokou 
hladinu spodní i povrchové vody. Bohužel se v některých 
dnech až zpětinásobil průtok vody v ČOV. Normální denní 
průtok činí cca 60 m3. Koncem roku protékalo i 300 m3. Ně-
kdy přitékala kalná voda a my jsme se báli, že došlo k po-
ruše kanalizace. Důkladným zkoumáním a také pomocí 
kamerových zkoušek byla naštěstí porucha vyloučena. 
Odhalili jsme však, že někteří lidé, aby ulevili svým přeplně-
ným jímkám nebo sklepům, přečerpávali vodu do splaškové 
kanalizace. Což je nežádoucí pro biologii ČOV. Čistírna je sta-
věná na určitý průtok a poradí si pouze s mírnými výkyvy. 

V těchto stavech je zdroj potravy bakterií příliš naředěn 
a bakterie hynou. 
Náprava pak stojí mnoho sil a peněz, několikanásobně roste 
spotřeba el. energie. Aby se zbylé bakterie rozmnožily do 
optimálního množství, je nutné kompresorem zásobovat 
znečištěné vody kyslíkem. V horším případě je nutné vymě-
nit aktivační kal, což se v našem případě pohybuje kolem 100 
000 Kč. My se přesto snažíme udržovat výši stočného v ro-
zumné míře. Věřím, že všichni, kteří vypouštěli kvanta vody 
do kanalizace, tak činili z nevědomosti a již zjednali nápravu.

Z.P.

Z.P.
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PIETNÍ AKT OBĚTEM PO ÚTOKU  
STŘELCE V PRAZE

Jezernice, stejně jako celá Česká republika, uctila pa-
mátku obětí po střelbě šíleného střelce v Praze. Státní 
vlajka vlála na půl žerdi. Hasiči se přidali k celostátní 
akci hasičů.

Z.P.

UKONČENÍ MESOH

Zastupitelstvo obce rozhodlo o ukončení motivačního 
a evidenčního systému odpadového hospodářství. 
Z důvodu: zvýšení administrace úřadu, náklady na systém, 
riziko vzniku černých skládek (motivace vykazovat odpa-
du co nejméně), možnosti v některých případech systém 
obcházet – nespravedlivé vyhodnocení, obtížná orientace 
v systému nejen starších občanů, vyhodnocení podle obje-
mu místo hmotnosti ad.
Jsme si vědomi, že někteří z vás počítali s různě nastave-
nými slevami, které v osobním odpadovém účtu byly vi-
dět. Tyto však byly pouze orientační a ničím nepodložené. 
Opravdu si vážíme těch, kteří se snaží a odpad pečlivě třídí. 
Třídit se musí. Snižují se tím náklady na odpad všem. 
Ano, bohužel se s námi, poctivými třídiči, svezou i ti, kteří 
na třídění kašlou. Těch je ale v obci naštěstí málo a třeba 
se ještě polepší.

Systém MESOH byl „i“ užitečný. 
Víme, kdo a jak zachází s odpady. Dále nám systém ukázal, 
že se opravdu vyplácí, když lidé přistavují popelnici, až je 
plná. Pokud to není nutné (kvůli zápachu atd.), nenechá-
vejte vyvážet z poloviny naplněné nádoby. Náklady tím 
stoupají. Část ceny je i manipulace s nádobami.
Děkujeme, že třídíte a třídit budete i nadále. Snažíme se 
držet ceny co nejníže. Letos cena za svoz a likvidaci veš-
kerých odpadů zůstává stejná jako v minulém roce, a to 
750  Kč/osoba/rok, což je krásná cena. Stejně tak zůstává 
svoz žlutých a modrých nádob od domu.
Nevylučujeme, že až se systém vychytá, tak se k němu 
nebo nějakému jinému systému vrátíme. Zatím jdeme 
cestou jednoduchosti a s myšlenkou, že to jde i bez složi-
tých systémů.

Z.P.

VIZUALIZACE CHYSTANÉHO PROJEKTU VRT 
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REKONSTRUKCE STÁVAJÍCÍ VLAKOVÉ TRATI
Probíhající rekonstrukce trati nám mírně 
komplikuje život v obci, zejména v blízkosti 
stavby. Umývat svá auta je zbytečné. V počasí, 
které panovalo, se bohužel nedá této situaci 
dokonale předejít nebo ubránit. Musíme ale 
pochválit stavební firmu Eurovia za snahu. 
Stále jde vidět čisticí a kropicí vůz, stále jsou na 
komunikaci chlapi s lopatou. Stavbyvedoucí 
na naše připomínky okamžitě reagují a snaží 
se situaci řešit. Prosím, buďme trpěliví.

Z.P.

VÝBĚR ZE ZÁPISŮ ZASTUPITELSTVA OBCE JEZERNICE
9. zasedání konané dne 23. října 2023

ZO schválilo:
• finanční dar ve výši 10 000 Kč na částečné pokrytí ná-

kladů spolku v souvislosti s pořádáním akce Posezení 
u cimbálu dne 14. 10. 2023 pro Myslivecký spolek Mezi-
hoří,

• Dodatek č. 1 Příkazní smlouvy o svozu komunálního 
odpadu v obci Jezernice 2023/24/25 se společností Re-
covera využití zdrojů a.s., IČ 25638955,

•  Smlouvu o sdružených službách dodávky elektřiny 
č. SM-23-19225 se společností TEDOM energie s.r.o., IČ 
03328325, 

•  prodej části obecního pozemku parc. č. 1619/17 orná 
půda, o celkové výměře 1168 m2, za cenu 47 Kč/m2 do 
vlastnictví pana V*** L***, nar. ***, bytem Jezernice 
***, 751 31 Jezernice,

•  prodej části obecního pozemku parc. č. 2725/19 ost. 
plocha, ost. komunikace, o výměře 60 m2 a části pozem-
ku parc. č. 3479 ost. plocha, ost. komunikace o výměře 
5 m2, oba za cenu 300 Kč/m2 do podílového spoluvlast-
nictví o velikosti podílu 1/2 pro paní O*** K*** Ing., 
nar. ***, bytem ***, Újezd nad Lesy, 190 16  Praha 9 
a o velikosti podílu 1/2 pro V*** P***, nar. ***, bytem 
***, Strašnice, 100 00 Praha 10,

•  odkup pozemku parc. č. 1364/12 orná půda, o celkové 
výměře 3725 m2, za cenu 40 Kč/m2 z podílového spolu-
vlastnictví pana F*** L***, nar. ***, bytem ***, Lipník 
nad Bečvou I-Město, 751 31 Lipník nad Bečvou (velikost 
podílu 2/3) a paní M*** M***, nar. ***, bytem Jezer-
nice č.p. ***, 751 31 Jezernice (velikost podílu 1/3) do 
vlastnictví obce Jezernice.

ZO souhlasilo:
•  s přibližnou cenou 56 000 Kč za pozemek parc. 

č. 3007/17, ostatní plocha, jiná plocha v k. ú. Jezernice 
a pověřilo starostu, aby učinil další kroky, které povedou 
k úplatnému převodu.

ZO vzalo na vědomí:
•  kontrolu plnění usnesení z 8. zasedání ZO,
•  změny rozpočtu provedené rozpočtovým opatřením 

č. 9.1/2023, kterým se upravuje rozpočet obce schvále-
ný na rok 2023 za období září,

•  změny rozpočtu provedené rozpočtovým opatřením 
č. 9.2/2023, kterým se upravuje rozpočet obce schvále-
ný na rok 2023 za období září,

•  informace podané k vyhodnocení MESOH.
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VÝBĚR ZE ZÁPISŮ ZASTUPITELSTVA OBCE JEZERNICE
10. zasedání konané dne 11. prosince 2023

ZO schválilo:
• cenu stočného za rok 2023 ve výši 37 Kč vč. DPH za 1 m3, 
• obecně závaznou vyhlášku obce Jezernice o místním 

poplatku za obecní systém odpadového hospodářství,
• obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku ze psů,
• obecně závaznou vyhlášku, kterou se ruší OZV č. 8/2019 

o místním poplatku ze vstupného,
• rozpočet příspěvkové organizace na rok 2024 a středně-

dobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace na obdo-
bí 2024–2026,

• rozpočet sociálního fondu pro rok 2024,
• Plán investičních a neinvestičních akcí na období 2024–

2026,
• rozpočet obce na rok 2024 a střednědobý výhled roz-

počtu obce na období 2025–2026,
• zrušení MESOH a vystoupení ze spolku Moje odpadky,
• a) pořadí dodavatelů na vypracování PD nájemního by-

dlení v Jezernici a výkon autorského dozoru dle proto-
kolu o otevírání, posouzení a hodnocení nabídek ze dne 
20. listopadu 2023,

• b) výběr dodavatele JIKA - CZ, IČO 001 31 024, Dolní 
Sloupnice 134, Sloupnice, PSČ 565 53, s nabídkovou 
cenou PD 879.000 Kč bez DPH, cenou 1 hod výkonu AD 
500 Kč bez DPH a bodovým ziskem 97 bodů,

• c) uzavření smlouvy s vybraným dodavatelem,
• d) v případě, že by vybraný dodavatel smlouvu neuza-

vřel, uzavření smlouvy s druhým dodavatelem v pořadí  
 

a pověřuje starostu uzavřením smlouvy s obchodní 
firmou: A-78, spol. s r.o. Sídlo: Kladenská 544, 273 06 
Libušín IČO: 271 43 031 DIČ: CZ27143031,

• přispět částkou 30 000 Kč na náklady spojené s provozo-
váním obchodu smíšeného zboží,

• mimořádnou odměnu starostovi obce za celoroční ak-
tivní práci nad zákonné povinnosti starosty obce,

• vyplatit finanční dar 10 000 Kč J*** Ž***, M*** H*** 
a L*** S*** za uspořádání výstavy historických motocyklů 
při jezernických hodech, s tím, že dar převezme J*** Ž***.

ZO vzalo na vědomí:
• kontrolu plnění usnesení z 9. zasedání ZO,
• změny rozpočtu provedené rozpočtovým opatřením 

č. 10/2023, č. 11/2023 a č. 12/2023, kterým se upravuje 
schválený rozpočet obce za období říjen a listopad,

• informace z činnosti finančního a kontrolního výboru 
v roce 2023,

• výsledek zadávacího řízení ve věci veřejné zakázky 
malého rozsahu na vypracování PD nájemního bydlení 
v Jezernici a výkon autorského dozoru,

• předběžné termíny konání dalších zasedání zastupitel-
stva v 1. pololetí 2024: 14. 2., 10. 4. a 12. 6. 2024,

• informace k inventurám,
• informaci o předání finančního daru muzejníkům,
• zřízení termínovaných vkladů v délce 3 a 6 měsíců 

u ČSOB a přesunutí finančních prostředků z rezerv.

VÝBĚR ZE ZÁPISŮ ZASTUPITELSTVA OBCE JEZERNICE
11. zasedání konané dne 14. února 2024

ZO schválilo:
• Plán společných zařízení pro účely Komplexní pozemko-

vé úpravy v k.ú. Týn nad Bečvou a v k.ú. Jezernice,
• zapojení přebytku hospodaření obce za rok 2023 do 

rozpočtu obce roku 2024 rozpočtovým opatřením 
č.1/2024,

• smlouvu o dílo s firmou STUDNY Doležel a Janíček, s.r.o., 
IČO: 26847795,

• a) zahájení veřejné zakázky s názvem: „Komunální 
FVE - Jezernice“ formou zjednodušeného podlimitní-
ho řízení v souladu s § 53 a násl. zákona č. 134/2016 
Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších 
předpisů,

 b) zadávací dokumentaci veřejné zakázky v předlože-
ném znění,

• záměr opravit část místní komunikace na Familiích.
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ZO určilo:
• jako člena konkurzní komise na ředitele ZŠ a MŠ Zdeňka 

Panáka.

ZO vzalo na vědomí:
• kontrolu plnění usnesení ze 10. zasedání ZO,
• změny rozpočtu provedené rozpočtovým opatřením 

č. 13/2023, kterým se upravuje schválený rozpočet obce 
za období prosinec,

• změny rozpočtu provedené rozpočtovým opatřením 
č. 14/2023, kterým se upravuje schválený rozpočet obce 
za období prosinec,

• studii „Lokalita obytný okrsek Jezernice Z1“ vytvořenou 
Ing. Vrubelem v lokalitě Jezernice Z1,

• informace o možných úpravách veřejného prostranství 
v obci,

• informace týkající se narovnání sestavy pro výpočet 
stočného za rok 2023, zázemí hřbitova a Malíčkovo.

NABÍDKA ZAMĚSTNÁNÍ

OBEC JEZERNICE HLEDÁ ZAMĚSTNANCE NA HPP S NÁSTUPEM OD 1. 6. 2024

Pracovní náplň:
• provádění údržby zeleně obce, tzn. sekání a mulčování 

trávy technikou na to určenou, práce s motorovou pi-
lou, výsadba zeleně, svoz a odvoz biologického odpa-
du, práce s nosičem kontejnerů a další

• provádění údržby a oprav strojního vybavení obce, 
např. sekačky, křovinořezy, motorové pily atd.

• provádění údržby technické infrastruktury budov 
a majetku obce

• provádění zimní údržby chodníků a komunikací v obci
• údržba a obsluha ČOV
• technické zajištění kulturních a sportovních akcí pořá-

daných obcí

Požadujeme:
• řidičský průkaz skupiny B, T,
• manuální zručnost, samostatnost, pečlivost, spolehli-

vost, flexibilitu

Nabízíme:
• různorodou práci na plný úvazek, dobrý kolektiv, stálé 

a dobré finanční ohodnocení, 25 dní dovolené, za-
městnanecké benefity 

Více informací na OÚ Jezernice, 
nebo tel. 581 771 750, 
případné nabídky  
vč. životopisu  
zasílejte na:  
starosta@jezernice.cz 
nebo na adresu OÚ, 
Jezernice 206, 751 31 
do 25. 3. 2024

MÍSTNÍ POPLATKY SAZBY, SPLATNOST A ZPŮSOB ÚHRADY 

ODPADY
Místní poplatek za obecní systém odpadového hospodářství (popelnice)

• Poplatek se platí obci. 
• Poplatníkem poplatku je fyzická osoba přihlášená v obci nebo vlastník nemovité věci zahrnující byt, rodinný dům nebo 

stavbu pro rodinnou rekreaci, ve které není přihlášená žádná fyzická osoba a která je umístěna na území obce.

Upozorňujeme, že platbu v hotovosti nebo platební kartou 
lze z provozních důvodů provést nejdříve od 1. 3. 2024.
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Způsob úhrady místních poplatků
• Převodem na účet obce Jezernice – ČSOB a. s., Poštovní spořitelna, 
 č. ú. 164392178/0300, celkovou částku za všechny osoby hlášené na nemovitosti k pobytu, variabilní symbol = číslo 

popisné nemovitosti. Místní poplatky lze sčítat (komunální odpad + nájem popelnice + psi), aby byla platba komplet-
ní. Více na www.jezernice.cz/poplatky

 Pokud nebude úhrada zahrnovat plný počet osob hlášených k TP na čísle popisném, bude půlena nebo zahrnovat jen 
určitý typ poplatků, je nutné informovat OÚ o identifikaci platby na e-mail: ucetni@jezernice.cz, případně telefonicky 
na čísle 581 771 750 (počet a jména osob, za které byla platba hrazena, případně typ poplatků).

• V hotovosti nebo platební kartou na pokladně Obecního úřadu Jezernice – od 1. 3. 2024.

PSI
Místní poplatek ze psů

• Poplatek ze psů platí držitel psa staršího 3 měsíce.
• Držitelem je osoba, která je přihlášená nebo má sídlo na území obce Jezernice.
• Držitel psa je povinen OÚ Jezernice ohlásit vznik nebo zánik své poplatkové povinnosti do 30 dnů ode dne jejího vzniku.
• Poplatek je splatný jednorázově k 31. 5. kalendářního roku.

STOČNÉ
Sazba ceny za stočné (za 1 m3) – Usnesení ZO 10/3/2023 ze dne 11. 12. 2023

• Poplatek se stanovuje dle výkazu VaK Přerov z množství odebrané vody fakturované VaK Přerov za minulý rok nebo na 
základě směrných čísel roční spotřeby vody dle platné legislativy.

• Cena sazby stočného vč. DPH je každoročně schvalovaná Zastupitelstvem obce Jezernice.
• Poplatek je splatný jednorázově k 31. 5. kalendářního roku.

Rok
Roční poplatek pro osoby  
s trvalým pobytem v obci

Roční poplatek za nemovitost,  
v níž není hlášena žádná osoba k TP

Roční poplatek  
za zapůjčení popelnice

2024 750 Kč/osoba 750 Kč/nemovitost 200 Kč/nádoba

Rok Roční poplatek – první pes Roční poplatek – druhý a každý další pes téhož držitele

2024 200 Kč/osoba 300 Kč/osoba

2024 100 Kč/osoba starší 65 let 200 Kč/osoba starší 65 let

Za rok 2023 Stočné

Platba v roce 2024 37 Kč/m3

• Více viz Obecně závazná vyhláška obce Jezernice o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství účin-
ná od 1. 1. 2024, k nahlédnutí na OÚ Jezernice a na www.jezernice.cz.

• Poplatek je splatný jednorázově, a to nejpozději do 31. 5. příslušného kalendářního roku. 
• Občané, kteří mají od obce Jezernice zapůjčené popelnice, hradí za tuto službu roční poplatek současně s poplatkem za 

komunální odpad (cena vč. DPH).
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JEDNOTKA SBORU DOBROVOLNÝCH HASIČŮ A TAKTICKÉ CVIČENÍ
Každá obec má ze zákona povinnost mít jednotku sboru 
dobrovolných hasičů. Pokud není schopna jednotku udr-
žovat, musí mít smlouvu např. s vedlejší obcí, ale to jsou 
krajní případy a pro obec ve všech směrech nevýhodné. 
Udržovat jednotku obnáší mnoho nutných úkonů. Posílat 
členy na školení velitelů, strojníků, pilařů a mnoho dalších 
potřebných věcí. Obec se členy musí mít sepsanou smlou-
vu a každé dva roky musí na zdravotní prohlídku. Udržo-
vat jednotku v akceschopném stavu je rok od roku těžší. 
Hlavním problémem je nedostatek mladých hasičů, kteří 
by nahradili staré členy jednotek. Nám se v jednotce rýsuje 
pár nadějných mladíků, tak doufáme, že vydrží. Členem 
jednotky nemůže být osoba mladší 18 let.
Další povinností jednotek je účast na 1. kole v požárním 
sportu a také se jednou ročně účastnit taktického cvičení 
okrsku. 18. 11. 2023 organizace taktického cvičení připadla 
na Jezernici. Zvolili jsme tradiční dálkovou dopravu vody, 
kdy jsme vodu tlačili z potoka u kostela až ke stohu k silážní 

jámě. Tam byla umístěna hasičská cisterna, ze které byly 
dále rozvedeny dva útočné proudy. Úkolem jednotek je prá-
vě tuto cisternu doplňovat. Vzdálenost vedení byla přes 600 
metrů. Bylo použito přes 30 hadic B a 5 strojů PMS 12. Hasič-
ského cvičení se zúčastnily všechny sbory okrsku – Jezerni-
ce, Lipník, Podhoří, Loučka, Bohuslávky a Nové Dvory. Cílem 
cvičení je vyzkoušet své dovednosti, součinnost v  rámci 
okrsku, odhalit nedostatky na technice a na vybavení.

Z.P.

PODĚKOVÁNÍ PANU ING. JAROSLAVU MIHALOVI 
Od roku 2018 působí jako ředitel na naší Základní škole v Jezernici. Nyní na něj čeká nová výzva a pan ředitel se  
s námi loučí. Nám nezbývá než hledat nového ředitele/ku, aby na jeho práci navázal. 
Tímto mu obec Jezernice děkuje za dosavadní výbornou spolupráci a přeje hodně štěstí v nové profesi…

PODĚKOVÁNÍ PANU ANTONÍNU JEMELKOVI 
Pan Antonín Jemelka jako hlavní muzejník obce se už mnoho 
let neúnavně snaží o udržení atraktivity našeho malého muzea. 
Stálou expozici doplňuje o různé výstavy. Ať už to byla výstava 
o Juliu Čočkovi, slavném rodákovi, velikonoční výstava, nebo 
výstava o hasičském sboru v Jezernici. Naposledy to byla výsta-
va kronik, pamětních knih a historických dokumentů. Za každou 
takovou výstavou je ohromný kus titěrné práce. Ježdění, shánění, 
přemlouvání atd. Obec Jezernice si této práce velice váží a děkuje.

Zdeněk Panák
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HUDEBNÍ PROGRAM VE ŠKOLCE
Dne 11. 10. 2023 nás navštívil profesionální varhaník 
Martin Kubát s hudebním programem „Poklad písni-
ček od našich babiček“. Zábavnou formou děti i žáky ze 
ZŠ seznámil s vážnou hudbou. Pan Kubát učí děti i žáky 
vnímat hudbu, ukazuje, že hudbou se dá vyjádřit nálada, 

pohladit po duši. Děti i žáci si zazpívali několik dětských 
písniček, které již zpívaly naše babičky, a doprovodily je 
pohybem dle pana Kubáta. Zazpívali jsme si jako za sta-
rých časů.

Lenka Hradilová

SKŘÍTEK VÍTEK A MLSNÉ AUTÍČKO

Ve čtvrtek 19. 10. 2023 za námi do školky přijel náš „ob-
líbený“ vypravěč pohádek pan Dan Taraba. Dětem zahrál 
poučnou pohádku, kde se dozvěděly a zopakovaly si, co je 
zdravé pro naše bříško a zuby a co jim škodí. Naučily se, že 
mají pomáhat starým lidem, že se v autě nemá jezdit rych-
le a že je potřeba si odpouštět. Děti si zacvičily, zazpívaly 
a všem se pohádka moc líbila.

Lenka Hradilová

USPÁVÁNÍ ZAHRADY

V pondělí 23. října 2023 proběhlo „Uspávání zahrady“. 
Abychom zdárně ukončili realizaci projektu „Zahrada 
v přírodním stylu při MŠ Jezernice“, na který jsme dostali 
dotaci, je třeba splnit tzv. participační aktivity. Při realizaci 
participačních aktivit dochází k zapojení dětí a místní ve-
řejnosti (rodičů, prarodičů, ostatních účastníků) do udržo-
vání zahrady.
Společně s rodiči dětí z MŠ i ZŠ jsme připravili naši zahradu 
k „zimnímu spánku“. Pohrabali a uklidili jsme listí a jehličí, 
vypleli jsme záhonky, pokopali pískoviště, posbírali popa-
dané větve, zametli hřiště, vyčistili domeček a „smyslové 
chodníčky“, zametli chodníky.
Také jsme umístili nový domeček pro ježky na naši za-
hradu.
Pro všechny účastníky bylo připraveno drobné občerstve-
ní v podobě kávy, nealkoholického punče, ovoce, něčeho 
slaného. A hlavně se všichni těšili na táborák, kde si mohli 
opéct špekáčky a popovídat si.
Děkujeme všem, kteří přišli a pomohli nám zahradu zase 
o kousek zvelebit.

Diana Zlámalová
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ADVENT A VÁNOCE V MŠ
Adventní čas máme i v MŠ spojený s přípravami na blížící 
se Vánoce. Postupně jsme rozžínali svíčky na adventním 
věnci, odkrývali okýnka v adventním kalendáři a měli 
spoustu různých činností, spojených s tímto časem. Ve 
středu 13. prosince jsme si udělali krásnou procházku, spo-
jenou s návštěvou výstavy betlémů u Hašů. Hned další tý-
den, v úterý 19. prosince, nás čekal v místním kostele pan 
farář, který si pro děti připravil krásný „vánoční příběh“. Pro 
děti však byla určitě nejkrásnějším dnem středa 20. pro-
since, kdy k nám do školky přišel Ježíšek a dětem nadělil 
spoustu nových vzdělávacích her, hraček a také nové boby, 
kterých si však děti letos moc neužily. 
Adventní a předvánoční čas jsme zakončili návštěvou na 
obecním úřadě, kde jsme zazpívali koledy, a děti i zde 
dostaly dárečky od Ježíška. A pak už na nás čekala krásná 
sváteční hostina, na kterou děti donesly z domu výborné 
vánoční cukroví, za které maminkám i tatínkům moc dě-
kujeme.

Veronika Boháčová

TŘI KRÁLOVÉ
V pátek 5. ledna se děti převlékly do tříkrálových obleků a vyšli 
jsme koledovat. Nejprve jsme navštívili pana starostu a poté za-
mířili do ZŠ. Zazpívali jsme si společně koledu My tři králové a děti 
dostaly sladkou odměnu.

Veronika Boháčová
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EKOLOGICKO-CHOVATELSKÝ PROGRAM 
V pátek 23. února 2024 jsme s dětmi navštívili ZŠ v Je-
zernici, kde jsme se zúčastnili ekologicko-chovatelského 
programu s tématem „Ptáci“. Poslechli jsme si zajímavé 
povídání pana chovatele, který nás navštívil a také nám 
dovezl na ukázku různé druhy ptactva. Dětem se to moc lí-
bilo, když si mohly ptáčky pohladit anebo si je nechat sedět 
na ramenou. Také se snažily odpovídat na otázky od pana 
chovatele, za které pak dostaly pěknou fotku na památku.

 Lucie Klein
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VÝLET ZŠ A MŠ NA HELFŠTÝN
Ve středu 27. září se konal náš tradiční úvodní školní výlet, 
když naše děti ze školky a ze školy navštívily hrad Helfštýn. 
Děti ze základní školy vystoupily v Týně nad Bečvou a šly 
procházkou na hrad. Cestou lesem si děti zahrály hru na 
schovávanou, která je moc bavila. Po příchodu jsme byli 
uvítáni paní průvodkyní, která nám vyprávěla o historii 

hradu a jeho významu v minulosti. Slyšeli jsme mnoho 
historek o tajemstvích a legendách, které se k hradu vážou. 
Jedním z vrcholů naší návštěvy byl výstup na věž, odkud 
jsme měli úchvatný výhled na okolní krajinu. Dětem se vý-
let moc líbil a na památku si každý koupil suvenýr. 

Kristýna Matějíčková

OSLAVY LESA NA FLOŘE

V pátek 6. 10. 2023 jsme se společně se ZŠ i MŠ Jezernice 
zúčastnili tradiční akce lesní a environmentální pedagogi-
ky Oslavy lesa na Floře v Olomouci. Jako vstupenku vytvo-
řili děti ze školky a žáci ze školy plakáty na téma, jak vzniká 
nový les. Přímo na místě se pak vydali navštěvovat stánky 
jednotlivých institucí, podniků a škol, které se zabývají 

ochranou lesa a hospodařením v lese. Na každém stanovi-
šti museli předvést své znalosti o lese, houbách, zvířatech, 
stromech, ale také třeba o chování v lese a o ochraně pří-
rody. Akce je mezi dětmi velmi oblíbená a každoročně se 
na ni těšíme.

Dana Sládečková
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EXKURZE DO BIOS PŘEROV 
Dne 18. 10. 2023 se ZŠ i MŠ z Jezernice vydala společně na 
exkurzi do Ekologického centra BIOS v Přerově. Zde pro nás 
měli připraveny dva výukové programy, a to: „MiniZOO“ 
a „Sluníčko aneb jak Slunce ovlivňuje život na Zemi“. Dě-
tem se v centru líbilo, největším zážitkem pro ně pak byla 
možnost pohladit a podívat se na živočichy, které mnohdy 
samy znají a mohou si je pořídit jako domácí mazlíčky. Zví-
řecí tematika je u dětí velmi oblíbená, a proto se budeme 
těšit na případnou další návštěvu.

Dana Sládečková

OSLAVY 28. 10. V ZÁKLADNÍ ŠKOLE

28. říjen je pro mnoho žáků v celé zemi znamením, že bu-
dou podzimní prázdniny. Bylo by ale dobré vědět proč, že? 
Chceme oživovat a připomínat tradici vzniku samostatné 
Československé republiky, proto jsme na středu 25. 10. při-
pravili dvouhodinový program ke vzniku republiky. Ale ne 
v lavicích, tentokrát jsme učili venku!
Nejdříve jsme si povídali u pomníku před školou, který 
připomíná T. G. Masaryka a vznik první republiky. Potom 

žáci v různorodých skupinách (malotřídka je na to jako 
dělaná) museli navštívit 5 venkovních stanovišť, kde mu-
seli splnit úkol vztahující se k Československu roku 1918, 
ale také k současnému Česku. Správné splnění úkolu jim 
poskytlo kód, který pak zadali do aplikace se zámečky, 
a  snažili se všech 5 zámků odemknout. Nakonec se to 
povedlo všem!

Jaroslav Mihal

DÝŇOVÁNÍ

V týdnu od 23. 10. 2023 jsme se ve škole pilně připravovali 
na nadcházející svátek Halloween. Stříhali jsme, lepili, tvo-
řili, nacvičovali pásmo vystoupení tak, abychom okrášlili 
kulturní dům výzdobou a ve vší parádě se ukázali v místním 
sále pro naše nejbližší a širokou veřejnost. Celé to vypuklo 
31. října, kdy po velmi zdařilém pásmu vystoupení našich 
nejmenších z mateřské školy jsme se představili i my ze ško-

ly základní. Všude okolo nás lítali netopýři a svítily lucernič-
ky. Následovalo tradiční dlabání dýní, které se proměnily tu 
v kočky, tam v jiného strašidelného tvora. Aby nám šla prá-
ce pěkně od ruky, opekli jsme si špekáčky. Sálem poletovali 
upíři, vznášely se čarodějnice, strach naháněly ďáblice i čer-
tíci. Nechyběl ani kostlivec. No pěkná společnost se nám se-
šla! Na stezce odvahy nás vyděsila blikající světýlka, sekery, 
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SVATOMARTINSKÝ TÝDEN A MARTINSKÁ HRA

V týdnu od 6. 11. do 10. 11. probíhal ve škole tzv. svato-
martinský týden. Během něho se děti dozvěděly zajíma-
vosti o sv. Martinovi. Také vytvářely na výkres bílého koně 
a husičky. V družině jako každý rok se drží tradice pečení 
svatomartinských rohlíčků. Konec týdne byl už tradičně 
zakončený hrou O odznak svatého Martina. Žáci si v různo-
rodých skupinách pomáhali s plněním úkolů celé dopole-
dne, zabývali se legendou o sv. Martinu, když dramatizo-
vali ukázky z jeho života, hledali a určovali svatomartinské 
pranostiky, ve škole byla připravená pátrací hra s tajenkou 
a  na závěr se snažili uspět v „martinských aktivitách“, 
znáte tu hru nakresli, předveď nebo vysvětli slovo. Děti 
si den podle svých slov hodně užily a hodně je to bavilo. Kristýna Matějíčková

klepání do plechu a jiné chuťovky. Pestrý program jsme za-
vršili spaním ve škole, ale než jsme se uvelebili do pelíšků, 
řádili jsme na pořádné diskotéce! Kdo tančit nechtěl, zašel 
si na film do vedlejší učebny, která se proměnila v místní 

kino. Ráno nás čekaly mňamky, které napekly a připravily 
naše milé místní maminky. Veškerý čas se opravdu vydařil 
a všichni si z akce odnášíme nadšení a radostné pocity.

Helena Losová

EXKURZE ČTVRTÉ A PÁTÉ TŘÍDY DO MUZEA J. A. KOMENSKÉHO V PŘEROVĚ 

S žáky jsme se rozhodli vyrazit na exkurzi do Muzea J. A. 
Komenského v Přerově. Na programu jsme měli dvě části, 
a to klasickou komentovanou prohlídku, doplněnou o vý-
klad, a poté edukativní program „Hurá za mamuty!“. 
Edukativní program probíhal ve sklepních prostorách 
pravěké expozice. Nejprve jsme potmě cestovali do naší 
nejstarší etapy dějin a za pomoci zvuku a výkladu paní 
průvodkyně se vžili do kůže lovců mamutů. Na vlastní kůži 
jsme si vyzkoušeli práci archeologů a přičichli jsme k vůni 

pravěkých pokrmů. V rukou jsme si pak potěžkali někte-
ré repliky pravěkých věcí včetně pravé mamutí stoličky. 
V rámci komentované prohlídky se pak žáci dozvěděli, jak 
to dříve vypadalo a fungovalo ve třídách. Děti však nejvíce 
zaujala expozice hmyzu, nerostů a minerálů. A konečně 
jsme také společně vylezli i do zámecké věže s krásným 
výhledem na Přerov. Tato exkurze byla zajímavým zpest-
řením výuky pro všechny děti.

Anna Fučíková
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DRAKIÁDA
I v tomto školním roce nesměla chybět oblíbená aktivita 
pouštění draků. Opět jsem se s dětmi vydala na naše místo 
pro pouštění, ať už podomácku vyrobených, nebo koupe-
ných dráčků. Na poli za kravínem je vždy jistota, že nám 
draci poletí. Dětem přál vítr i tentokrát, tak s velkým nad-
šením pouštěly draky. 

Veronika Petrovská

PODZIM VE ŠKOLNÍ DRUŽINĚ 
I letos ve školní družině čekalo děti nabité pololetí. V září 
jsme se seznámili s nově příchozími dětmi, kterým jsme po-
mohli s adaptací na nové školní prostředí. Všichni jsme si zo-
pakovali naše pravidla, popovídali jsme si zážitky z prázdnin, 
vrhli jsme se na společné tvoření a výzdobu školní družiny. 
Dětem jsem nastínila program, který nás měl čekat v rámci 
naší družiny. Vždy když bylo příznivé počasí, jsme trávili čas 
venku, hlavně na školní zahradě, kde děti hrály míčové hry, 
Člověče, nezlob se nebo pomáhaly s úklidem zahrady. Byli 
jsme i na obecním hřišti, kde se děti smočily v místním po-
toce. Při horším počasí jsme využívali tělocvičnu, kde jsme 
měli opičí dráhy a hráli různé hry. Třeba na Mikuláše jsem 
pro děti připravila čertovské soutěže – čertí honička, pře-
tahování lanem, hod bramborou do hrnce apod. Čekalo nás 
i  spoustu výtvarných aktivit za pomocí různých materiálů, 
např.: jablíčka tvořená pomocí obvazu, kočky vytvořené stěr-
kou na okna, obtiskování listů, dotváření žaludů kávou, rýží, 
bulgurem, malování uhlem atd. Během podzimu jsme měli 
i soutěž o nejhezčí, nejčervenější a nejvyleštěnější Sněhurči-
no jablko. Další oblíbenou aktivitou bylo opékání brambor 

na školní zahradě a pečení svatomartinských rohlíčků. Jako 
každoročně jsme navštívili výstavu betlémů u Hašů. 

Veronika Petrovská

MIKULÁŠSKÁ BESÍDKA

Nad tématem besídky jsme se zamýšleli dlouhou dobu 
dopředu. Po projití nápadů i společných diskuzích jsme 
však měli jasno. Vybrali jsme pohádkové téma našeho 
dětství, jehož úvodní znělky zná snad úplně každý. Na-
ším tématem na další dva měsíce se staly pohádkové 
Večerníčky. Taneční scénky motivované úvodními zněl-
kami těch nejoblíbenějších jsme zkombinovali s recitací 

vánoční básně, jemného tance andělů a zpěvem koled. 
Zvláště mladší žáci přípravu velmi prožívali a i na výsled-
ku bylo vidět nadšení dětí. Děti se dokonale vžily do svých 
pohádkových rolí a rodiče jim připravili krásné kostýmy. 
Všichni jsme si to náramně užili a rodičům spolu s babič-
kami a dědečky snad alespoň trochu připomněli jejich 
dětská léta. 
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Také mateřská škola si připravila krásné pásmo tanečků 
a mikulášských a vánočních říkanek. Myslíme si, že ta roz-
tomilost na parketu musela přesvědčit každého čerta, že 

tyto děti ani zlobit neumí. Na závěr večera přišel Mikuláš 
se svou družinou a děti štědře odměnil.

Anna Fučíková

ROBOTI V ZŠ A MŠ A NOVÁ INFORMATIKA

Do tohoto školního roku vstoupily všechny školy v republice s 
tím, že musí v žácích rozvíjet digitální gramotnost a že musí 
učit předmět informatika ponovu. Co to znamená, ponovu? 
Zaprvé závazný učební plán přidal informatice hodiny. V naší 
škole teď je nově hodina týdně ve čtvrtém a také v pátém 
ročníku. Na 2. stupni pak žáci budou mít hodinu týdně v kaž- 
dém roce. Druhá novinka je v obsahu informatiky. Máme 
se méně zabývat samotným užíváním výpočetní techniky, 
ale více se zabývat informatickým myšlením – krokováním 
postupů, prací s daty, základy programování. Samotné uží-
vání počítačů, tabletů a různých aplikací je pak přeneseno do 
všech předmětů, právě rozvíjením digitálních kompetencí.
Možná to zní trochu zamotaně, ale je to nakonec celkem 
přirozené. Ve všech předmětech učíme žáky pracovat 
s  technikou, učíme je bezpečně pracovat s internetem, 
bezpečně se přihlašovat a mít svá hesla, učíme je vyhledá-
vat a třídit informace, učíme je používat vhodné aplikace 

pro procvičování učiva či pro prezentování svých znalostí. 
S ostatními školami v okolí spolupracujeme na tom, co 
by měl žák umět ve 3. ročníku a v 5. ročníku. Chceme, aby 
návaznost při přestupu z naší malé školy na 2. stupeň ve 
městě byla co nejsnazší. A myslíme si, že naši žáci jsou na 
tom v digitálních kompetencích velmi dobře.
Běžně ve výuce používají iPady, notebooky i stolní počíta-
če. Žáci se orientují ve webových procvičovacích aplikacích 
od 1. třídy. Zároveň ve škole používáme i různé testovací 
aplikace. Máme množství matematických a geometrických 
aplikací. Stejně tak žáci pracují s grafikou, obrázky a videi. 
V neposlední řadě se seznamují se základy tzv. kancelář-
ského balíčku. K tomu nyní mají ve 4. a 5. ročníku hodinu 
týdně, kde mohou programovat roboty, učit se základy 
jednoduchých kroků v algoritmech, třídit a vyhodnocovat 
data do tabulek či grafů nebo prohlubovat logické myšlení.

Jaroslav Mihal
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VÁNOČNÍ TÝDEN
Poslední adventní týden byl nabitý aktivitami spjatými 
s přípravou Vánoc a co největším naladěním se na vánoční 
notu. Kromě učení jsme si našli čas a navštívili jsme místní 
kostel, kde jsme byli vtaženi do poutavého vyprávění Je-
žíškova příběhu. Dále jsme pekli perníčky a provoněli tak 
celou školu, zpívali koledy a chystali se na kvapem se blížící 
Vánoce. Poslední školní den kalendářního roku jsme pak 

věnovali společným aktivitám jako hraní her, degustování 
cukroví, předávání si dárků navzájem a losování druhého 
„putovního“ dárku. 
V závěru jsme pak rozbalili nové věci a hračky patřící do 
školy a školní družiny a vánočně naladěni jsme se těšili na 
prožití Vánoc s těmi nejbližšími. 

Anna Fučíková

POLOLETNÍ VYSVĚDČENÍ

31. 1. 2024 jsme vydali pololetní vysvědčení. Výsledky 
našich žáků jsou velice dobré. Můžeme konstatovat, že 
všichni se snažili a rozvíjeli své schopnosti. Opravdu ne-
máme žádné velké potíže s prací žáků a jejich motivací. 
Větší pokroky jsme zaznamenali také u žáků se speciálními 
vzdělávacími potřebami, kteří se přes 
své obtíže učí rádi a dobře spolupra-
cují s vyučujícími a asistentkami pe-
dagogů.
Velká pochvala patří zejména prv-
ňáčkům, kteří za první půlrok ve 
škole udělali ten největší pokrok! 
Gratulujeme!
Ať už byly na vysvědčení jedničky, 
dvojky nebo známka horší, nikdy 
nešlo o hodnocení toho malého 
človíčka, ale pouze úrovně jeho 
dovedností v daném momentě. 
Kromě klasifikace navíc ve škole 
dlouhodobě a pravidelně použí-
váme průběžné formativní hodno-

cení a sebehodnocení žáků. Snažíme se žáky také učit 
pracovat s cíli. Pro nikoho tak není pololetní známka 
překvapením a každý ví, kde jsou jeho silnější a slabší 
stránky. 

Jaroslav Mihal
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SLAVNOSTNÍ KLADENÍ VĚNCE U PAMÁTNÍKU SVOBODY
28. října jsme se sešli u památníku svobody, abychom 
si připomněli vznik samostatného Československa. Děti 
ze školy přednesly básničku, starosta obce řekl pár slov 
o  vzniku Československa a připomněl významné osob-
nosti té doby. Těmto lidem byla věnována malá výstavka. 

Mladí hasiči položili věnec k památníku. Kladení věnce 
pečlivě trénovali a moc se jim to povedlo. Poté zazněla 
státní hymna. Celému slavnostnímu aktu přihlíželo cca 
50 občanů.

Z.P.

DÝŇOVÁNÍ 30. 10. 2023

Nastalo podzimní období a k němu patří každoročně tra-
diční jezernické DÝŇOVÁNÍ. Sešli jsme se v kulturním domě 
30. října. Začli jsme v 16:00, kdy se děti s rodiči chopili 
svých dlabadel a jali se vytvářet krásná díla. 
Jakmile byly dýně vydlabány, umístily je děti před vchod 
do kulturního domu na výstavu. Všichni jsme tak mohli 
obdivovat, jaká krásná díla vznikla. Následovalo krásné 
strašidelné vystoupení dětí ze školky. A také děti ze školy 
nám předvedly svá vystoupení v podobě básniček a hallo-
weenského tance. 
Součástí programu byla soutěž o nejchutnější podzimní 
pokrm. Odborná porota vyhodnotila všechny dodané vzor-
ky a výherce byl jasný. Třetí místo obsadila Lucie Hrbáčková 
se svou podzimní roládou, druhé místo patřilo Aleně Robo-
vé a jejím dýňovým šnekům. A vítězka soutěže, paní Zdena 

Šimečková nás oslnila ořechovomrkvovým řezem. Všechny 
dodané vzorky bylo možné i zakoupit a u kávičky si na dob-
rotách pochutnat.
Jakmile se setmělo, děti odešly na stezku odvahy ověřit si, 
zda se ve tmě bojí, či nikoliv. Po návratu ze strašidelné stez-
ky jsme opékali špekáčky. Popovídali jsme si u ohně nebo 
v teple kulturního domu u kávičky. 
Program se nachýlil ke konci a mohli jsme jít spokojeni 
domů. Pan ředitel si odvedl školáky na halloweenský pro-
gram do školy, kde na děti čekalo ještě noční dobrodruž-
ství. 
Všichni jsme si dýňování užili tak jako každý rok. 
Děkujeme všem za pomoc s organizací a za hojnou účast. 
Budeme se těšit na příští rok.

Mgr. Kateřina Hejtmanová, místopředseda KRPŠ
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HODY
Svatomartinské hody patří neodmyslitelně k naší obci. Le-
tos termín vyšel na 12. 11. Tradičně přijely kolotoče a pár 
stánků. Chladné počasí odpovídající listopadu zrovna ne-
láká svézt se na kolotoči a z toho důvodu je také čím dál 
větší problém přilákat nějaké rozumné kolotočáře, tak aby 
byli všichni spokojeni. Jsem moc rád, že se na hodech v po-
sledních letech stává hlavním bodem výstava motocyklů 
české výroby, za kterou vděčíme chlapům, převážně z blíz-
kého okolí. Hlavním organizátorem byl Honza Žůrek. Byla 
to pěkná podívaná. Hodům předcházela sobotní hodová 
zábava, kterou uspořádali naši hospodští.

Z.P.

VÝSTAVA MOTOREK 
V neděli 12. 11. 2023 se konala v místním kulturním domě 
Výstava motocyklů české produkce. Souběžně s výstavou 
probíhaly v Jezernici hody. Díky tomuto měly nejen děti, 
ale i rodiče rozptýlení na kolotočích a u stánků. 
Na výstavě jste mohli napočítat celkem 57 motocyklů 
značek Jawa, Manet, Čezeta, Ogar, Stadion, Jawetta. 
Motorky byly zrenovované i v patině. Nejstarší motorka 
byla z roku 1935 značky Ogar, nejmladší motorka byla 
replikou Jawy Pérák z roku 2023. Motorka s nejsilnějším 
výkonem byla značky Jawa 634 o výkonu 21k, oproti 
tomu nejslabší byl pravděpodobně Stadion o výkonu ne-
uvěřitelných 2k. 
Při příchodu na výstavu jste se mohli setkat s panem Je-
melkou, který je zakladatelem této výstavy, za což mu 
patří velký obdiv a díky. Každý návštěvník mohl přispět 
dobrovolným vstupným a připít si štamprlí alkoholu. Pivo 
teklo proudem a na chuť či na hlad byl k prodeji výborný 
zvěřinový guláš.

V průběhu akce probíhala soutěž o nejhezčí motorku, kdy 
rozhodovali anonymně návštěvníci. První místo obsadil 
pan Jan Hejda s motocyklem značky Ogar 250, typ 2, stan-
dard; na druhém místě se umístil pan Petr Herjecký s mo-
tocyklem značky Čezeta, typ 502 (lidově nazývaný Prase) 
i s přívěsným vozíkem Pav 40 a na krásném třetím místě se 
umístil pan Vladislav Stejskalík s motocyklem značky Jawa 
350, typ 354 se sajdkarou. 
Akci pořádal motoklub Divočáci, který čítá 16 členů. Tito 
fandové spolu vyjíždí na „starých“ motocyklech, které byly 
také součástí výstavy, tzv. v plné polní (čili tak, jak jezdí 
na expedice). 
Tímto bychom rádi poděkovali všem, kteří výstavu navští-
vili a případně přispěli dobrovolným vstupným. Dále všem 
kamarádům, známým a fandům za zapůjčení motorek, 
s pomocí při chystání i úklidu a při pomoci na akci samot-
né. Nemalé díky patří obci Jezernice za zapůjčení sálu a za 
celkovou podporu při téhle akci.  

Divočáci 
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ŠKOLA ZÁKLAD ŽIVOTA 
Milí čtenáři,
na vlastní kůži jsme si mohli vyzkoušet, co to znamená 
„odjet šňůru a vyzkoušet si tím prkna, co znamenají svět“. 
V termínu 17.–19. 11. 2023 ukázalo 26 mladých nadšenců, 
co v nich dřímá za uměleckého ducha, a podle aplausu lze 
soudit, že je velký.
Ale protože nic není zadarmo, ani potlesk, od září jsme 
pilně secvičovali divadelní hru na motivy Škola základ ži-
vota a Cesta do hlubin študákovy duše. Mládež z Podhoří, 
Jezernice a Bohuslávek se ke scénáři postavila čelem a do-
kázala dát dohromady představení, při kterém zněl sálem 
smích. Obecenstvo si oprášilo své vědomosti, které nabyly 
při studiu základních a středních škol, a né zřídka u toho 
ukápla i nějaká ta krůpěj potu. Na závěr, při zvuku Masary-
kovy nejoblíbenější písničky Ach synku, synku, bylo v mno-
hých očích vidět dojetí a naše malé herce čekal závěrečný 
aplaus, který byl krásným završením celého představení. 
Celý náš ansámbl hrál pro velký úspěch ještě jednu reprízu 
v Loučce u Starého Jičína, a to v sobotu 16. 12. 2023.

Tímto chci poděkovat všem, kdo se jakkoli zapojili a s tímto 
dílem pomohli – rodičům za dovoz dětí, za přípravu kostýmů, 
za pomoc s chystáním sálů, všem hercům za jejich nasazení 
a naučení textů, celému zákulisnímu štábu za výbornou sou-
hru a přesuny kulis, osadnímu výboru v Podhoří za zapůjčení 
prostor k nácvikům, stejně tak obci Jezernici za zapůjčení sálu 
na premiéru a bez pochyby také za vlídné přijetí na všech dal-
ších místech, kde jsme hráli. Děkujeme všem divákům, kteří 
se přišli pobavit a zaplnili v Jezernici, Dolním Újezdu i Všecho-
vicích sály. A kdo ví, třeba někdy příště na viděnou!

Farnost Jezernice

VÝROČNÍ SCHŮZE SDH JEZERNICE

27. 1. proběhla tradiční výroční schůze hasičů. Ta slouží 
pro kontrolu všech členů, jak sbor funguje. Starosta sbo-
ru přednese, co se událo v roce minulém, a představí plá-
ny do budoucna. Velitel jednotky shrne zásahy a činnost 
jednotky. Pokladník přednese zprávu o hospodaření. 

V roce 2024 nás čekají oslavy 130 let od založení sboru 
v Jezernici. O přesném termínu se jedná. Chtěli bychom 
uspořádat kulturní odpoledne s dětskými závody a káce-
ním máje 1. 6.

SDH, Z.P.
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ZPÍVÁNÍ KOLED 13. 12. 2023 

Velký vánoční strom před poštou se rozsvítil a dělal nám 
radost už od první adventní neděle. Na oblíbenou akci, 
kdy celé Česko zpívá koledy, jsme se přesunuli od hlavní 
cesty do klidného prostoru před DKS. Abychom nepřišli 
o  slavnostní okamžik rozsvícení. Zasadili jsme mladý 
smrček a děti ze školky jej poprvé, za přednesu tradiční 

básničky slavnostně rozsvítily. Součástí programu bylo 
také vystoupení trubačů z lidové školy umění. Děti měly 
k dispozici dětský punč a prskavky a dospělí pravý, neši-
zený svařák. Klobásky z grilu a čerstvé koláčky celou akci 
okořenily.

Z.P.

VÁNOČNÍ VÝSTAVA
Advent v roce 2023 přišel i se sněhovou nadílkou, a tak za-
čala ta pravá předvánoční atmosféra.
Tradiční vánoční výstava se uskutečnila na první adventní 
neděli 3. prosince 2023. 
Připomínala spíše vánoční jarmark, ale i tak se bylo na co 
dívat. Vánoční aranže, háčkované ozdoby, perníčky, hračky, 
korálky a různé drobné výrobky lákaly ke koupi. Kdo chtěl, 
mohl si odnést malý dárek nebo ozdobu do bytu. Pro děti 
byla připravena dílna a na malých i dospělých bylo vidět, že 
si s radostí zdobí svůj vánoční stromeček ze šišek.  
Děkujeme paní Marii Raškové za přípravu, které věnovala 
hodně času. 

Kdo chtěl zavzpomínat na své blízké či známé, kteří již dáv-
no nejsou mezi námi, mohl si prohlédnout unikátní a ne-
tradiční výstavku smutečních oznámení, kterou připravila 
paní Madla Zemánková. Naši drazí zesnulí si takovou vzpo-
mínku jistě zaslouží.
Možnosti sednout si a popovídat při svařáku, čaji a cukroví 
využili snad všichni hosté, kteří si přišli výstavu prohlédnout.
Moc děkujeme.
Chtěli bychom i nadále zachovat tuto dlouholetou tradici vá-
nočních výstav, ale bez mladých posil to do budoucna nepůjde.
V roce 2024 přejeme všem občanům hodně zdraví, štěstí 
a pohody.

Za výbor ČČK Helena Jemelková



23SPOLEČENSKÝ ŽIVOT Jezeráček  1/2024

MIKULÁŠSKÁ BESÍDKA 4. 12. 2023 
Na začátku prosince roku 2023 jsme se opět sešli v Domě 
kultury a sportu a mohli jsme zhlédnout besídku s vánoč-
ním programem, kterou si pro rodiče a prarodiče připravily 
děti ze ZŠ a MŠ Jezernice. Děkujeme pedagogickému sboru 
školy i školky za krásný vánoční program, u kterého jsme 
se mohli naladit na přicházející Vánoce. Děti nám opět 
přednesly říkanky, zpívaly koledy a tančily. A my rodiče 
jsme na ně byli patřičně hrdí a dojatí jejich šikovností.
Po besídce přišel Mikuláš a jeho družina. Děti dostaly vá-

noční balíčky a spokojeně odešly ochutnávat dobroty z mi-
kulášského dárečku. Následoval tradiční jarmark, k vidění 
i zakoupení byly adventní věnce a jiné předměty spojené 
s Vánocemi. A také spoustu výrobků, které tvořily děti s pa-
ními učitelkami ve škole i školce.
Občerstvit jsme se mohli na baru, popovídat si s přáteli 
a vánočně naladěni jsme se odebrali do svých domovů.
Děkujeme za účast.

Mgr. Kateřina Hejtmanová, místopředseda KRPŠ
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VÁNOČNÍ KONCERT V KOSTELE 
Letos nám v kostele zazpívali Entuziasté a jejich přizvaní hosté. Moc pěkné.

Z.P.

TŘÍKRÁLOVÍ KOLEDNÍCI VYRAZILI DO ULIC

Šestý leden je znám jako svátek Zjevení Páně. U nás jej 
připomínají zejména postavy Tří králů. Přicházejí, aby se 
novorozenému Ježíškovi poklonili a předali mu své dary. 
Známe i jejich jména: Kašpar, Melichar a Baltazar.
Tříkrálová sbírka, největší charitativní sbírka, jejíž výtě-
žek přispěje na dobročinné projekty a pomoc potřebným, 
u nás proběhla v neděli 6. 1. 2024.
Koledníci se shromáždili v místním kostele, kde vytvo-
řili čtyři skupinky. Koledníkům požehnal pan farář Petr 
Utíkal a popřál jim na cestu: „Ať váš příchod otevírá lid-
ská srdce“. Tak již nic nebránilo tomu, aby koledníci pod 
vedením svých dospělých vedoucích, kterými byli paní 
Zemánková, paní Libosvárová, paní Hašová a pan Haša 
ml., vyrazili.
Ani velký mráz a silný vítr je neodradily. Tak jsme moh-
li slyšet zpěv: „My tři králové jdeme k vám, štěstí, zdraví 
vinšujeme vám. Štěstí, zdraví, dlouhá léta, my jsme k vám 
přišli z daleka.“ Tuto písničku zazpívali koledníci u každé-
ho domu a byli za to obdarováni finančním obnosem do 
kasičky pro charitu a sladkostmi pro koledníky. Na oplát-
ku jim koledníci ještě připsali na dveře domu tři písmena 
(K+M+B 2024).
Víte, proč je jeden z koledníků mouřenín neboli černý vza-
du? Mohlo k tomu dojít někdy v pozdním středověku, tedy 
před rokem 1489, kdy se začal výrazněji rozvíjet obchod 

mezi Evropou a Afrikou, což se odrazilo i na podobě postav.
Ona tři písmena, která koledníci malují lidem posvěcenou 
křídou na dveře, zkratku jmen nepředstavují. Jde o zkrá-
cené vyjádření požehnání Christus mansionem benedicat, 
tedy Kristus požehnej tomuto domu.
A jaký byl výsledek letošní sbírky? Vybralo se 27.343 Kč.
Značná část výtěžku Tříkrálové sbírky, a to 65 %, podpoří 
lokální projekty charity, další finance jsou určeny na velké 
diecézní projekty, putují do krizového fondu a na podporu 
Charity České republiky.
Všem dárcům, kteří přispěli do kasiček koledníků, patří 
velké poděkování.

AJ
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MYSLIVECKÝ PLES V JEZERNICI 
Myslivecký spolek Mezihoří Jezernice umí vzít za práci a připra-
vit zajímavé akce nejen pro sebe, ale i pro širokou veřejnost. 
K nim patří i každoročně pořádané Posezení u cimbálu a My-
slivecký ples. Ten letošní se konal 27. ledna v DKS v Jezernici.
Již při vstupu do sálu upoutala pozornost vkusná výzdoba 
stolů a myslivecké trofeje. Zahájení a přivítání návštěvníků 
se ujal myslivecký hospodář Zdeněk Suchánek. Následně 
přišla na řadu již tradičně vynikající kapela Sunset, která 
po celý večer hrála k tanci i poslechu účastníkům plesu. Ke 
správnému mysliveckému plesu neodkladně patří i dobrá 
myslivecká kuchyně. A tak tomu bylo i zde, na zvěřinovém 
guláši a dančích biftecích si všichni náramně pochutnali. 
O půlnoci proběhlo slosování bohaté tomboly. Kdo si kou-
pil los, měl šanci vyhrát hlavní cenu, kterou byl divočák. 
V průběhu plesu obohatily program svým posledním vy-
stoupením „Sestry v akci“ a dočkaly se bohatého potlesku. 
Celkově to byl skvělý večer plný radosti, smíchu, dobrého jíd-

la a pití. Škoda jen, že návštěva místních občanů byla velmi 
nízká, protože uspořádání plesu dá spoustu práce, starostí 
a myslivci těmito akcemi chtějí zlepšit kulturní vyžití v obci.

MS Mezihoří Jezernice

OBECNÍ PLES

Rok se s rokem pomalu sešel a 22. ročník obecního plesu 
v  Jezernici na sebe dlouho nenechal čekat. Již tradiční 
ples obce proběhl v sobotu 3. února 2024 v Domě kultury 
a sportu Jezernice. Reprezentativní úprava sálu, vlídnost 
a pohotovost pořadatelů, hojná návštěvnost domácích 
i přespolních, bohatá tombola se 174 cenami, hudební 
skupina MULTISINS, růže na uvítanou pro každou příchozí 
ženu, panáček nebo čokoládový bonbonek pro všechny, 
zajímavý doprovodný program a skvělá nálada jsou ob-
vyklými znaky obecního plesu v Jezernici. Po slavnost-
ním zahájení plesu, kterým nás uvítal úvodním slovem 
pan starosta Zdeněk Panák, následovala dvě vystoupení 

taneční školy Batukáda Hranice. Ti svou elegancí a umě-
ním tance okouzlili všechny přihlížející. Stejně tak si obe-
censtvo získalo druhé vystoupení večera, a to sympatičtí 
mladíci a slečna, kteří předvedli sportovní aktivitu s vlastní 
vahou těla, tzv. WORKOUT, která zahrnuje různé cviky na 
veřejných sportovních hřištích, především na hrazdě. Je-
jich výkon obecenstvo, hlavně ženy :), během vystoupení 
vydatně podpořilo a odměnilo jej intenzivním potleskem. 
Těsně před půlnocí jsme se vrhli na bohatou tombolu. Tím-
to děkujeme všem sponzorům, dárcům, spoluorganizáto-
rům a návštěvníkům, bez nichž by ples nebyl tím, čím je.

Y.V.
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PIRÁTSKÝ KARNEVAL S KLAUNEM HOPSALÍNEM

Magické datum 24. 2. 2024 jsme si užívali pirátskou párty 
s klaunem Hopsalínem v domě kultury a sportu. Akce to 
byla opět vydařená, protože Hopsalín měl pro děti i rodiče 
připravenou spoustu zábavy. V 15:00 jsme všichni nastou-
pili na pirátskou plavbu lodí a na moři nás čekala honba za 
pokladem. Děti během celého programu získávaly pirátské 
mince, které si později mohly proměnit za sladký poklad 
nebo za balónek ve tvaru dle přání každého malého piráta. 
Hopsalín umí z balónků vykouzlit pejska, srdce i pirátský 
meč. A protože Hopsalín ví, co mají děti rády, přijeli s ním 
i pejsci z Tlapkové patroly, kteří učili děti i rodiče tančit pta-
čí tanec anebo i Wednesday dance. Na karneval nepřišli jen 
rodiče a děti, ale i babičky a dědečkové. Všichni se mohli po 
soutěžení a tančení občerstvit na baru, kde byly připraveny 
chlebíčky, káva i zákusky, které s láskou upekly maminky 
i babičky z naší obce. 

Děkujeme za pomoc při organizaci karnevalu a budeme se 
těšit na další akce, které nás čekají. 

Mgr. Kateřina Hejtmanová, místopředseda KRPŠ

VODĚNÍ MEDVĚDA 2024
Popeleční středa letos připadla na 14. února. S tím spoje-
ný masopustní průvod masek vyšel do ulic v sobotu 10. 2. 
Lepší počasí si už ani nešlo přát, 15 stupňů a na obloze 
azuro. Lidé si pro nás připravili opravdu bohaté občerstve-

ní. Místní hudební sbor, posílený o muzikantky z Podhoří, 
hrál nejen lidovky k tanci. Medvěd Jarda za odměnu svým 
dupákem vytancoval paní domů. Moc děkujeme. 

SDH Jezernice
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VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ 3. 3. 2024 
Bylo nám ctí přivítat šest nových občánků.
Pozváni přijali: Jakub Kocúrek, Ondřej Novák, Štěpán Zemánek, Václav Rob, Matěj Škrdla a Filip Kejnar.
Kulturní vystoupení: básně Zuzka Pacáková a Jolanka Šimečková, housle Terezka Vilímcová. Z.P.

16. 3.   Šibřinky – DKS
20. 3.   Velikonoční dílny – DKS
13. 4.   Turnaj ve volejbale – DKS
14. 4.   Divadelní představení – DKS
19. 4.   Setkání seniorů – DKS
20. 4.   Turnaj ve stolním tenise – DKS

POZVÁNKA NA OSLAVY 100 LET SDH BOHUSLÁVKY
Sobota 13. 7. 2024
13:00 Námětové cvičení
14:00 Ukázka historické stříkačky
14:30 Ukázka cvičení MH
15:00 Ukázka vyprošťování 
16:00–18:00 Výstava techniky
16:00–19:00 Jožka Šmukař
20:30–02:00 Zábava KAMERON

Neděle 14. 7. 2024
13:00–20:00 Karel Gott revival Morava
13:00–17:00 Domácí bufet
14:00–17:00 Tombola
14:00–16:00 Všechomor  
13:00–18:00 Výstava historické techniky

PŘIPRAVOVANÉ AKCE ROKU 2024 
05. 5.   Přednáška – Tomík na cestách – DKS
09. 5.   Besídka ke Dni matek – DKS
01. 6.   130 let SDH Jezernice a kácení máje – sportovní areál
08. 6.   Nohejbalový turnaj – sportovní areál
15. 6.   Dětský den – sportovní areál
31. 8.   Ukončení prázdnin – sportovní areál
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TURNAJ VE STOLNÍM TENISE SOKOL CUP 2023 
Dne 9. 12. 2023 se konal turnaj ve stolním tenise SOKOL 
CUP 2023. Turnaje se zúčastnilo 68 hráčů, z toho 16 dětí do 
15 let, 6 neregistrovaných žen, 23 neregistrovaných mužů, 
1 registrovaná žena a 22 registrovaných mužů. 
Takhle hojně obsazený turnaj už dlouho nepamatujeme. 
Posunutí turnaje na prosinec se nám vyplatilo, a to jak 
účastí, tak kvalitními zápasy. Rozhodčí měli těžký úkol, 
rozlosovat tolik zápasů. S velkým úsilím to však zvládli, 
jak ke spokojenosti hráčů, tak diváků. Našeho turnaje se 
po dlouhé době zúčastnily také děti z Dětského domova 
Lipník nad Bečvou. Bylo na co koukat. 

Za pořadatele, hlavně za mne a moji ženu, bylo co dělat, 
abychom nakrmili tolik strávníků. Jsme v tom za ta léta 
již zběhlí a i to se nám podařilo. Nikdo si nestěžoval, spíše 
jsme slyšeli samou chválu, a to mne jako předsedu těší. 
Od sponzorů jsme měli krásné ceny, takže hráči podávali 
dobré výkony.
Na závěr děkuji sponzorům, rozhodčím a všem, kteří se po-
díleli na pořádání turnaje. Ještě jednou velký dík.
Těším se na další turnaj, který se bude konat 20. 4. 2024.

S pozdravem se loučí předseda oddílu stolního tenisu 
Miloslav Zapletal. 

Konečné výsledky turnaje SOKOL CUP
Děti do 15 let: 1. Haluška Bruno  2. Haluška Lukáš 3. Uličník Václav
Neregistrované ženy: 1. Gadasová Eva 2. Kasparová Kateřina 3. Gazdová Eva
Registrované ženy: 1. Králová Lucie
Neregistrovaní muži: 1. Šimíček Ilji 2. Halmažna Ivan 3. Šteiner Zdeněk
Registrovaní muži: 1. Gorecki Pavel 2. Venclů Lukáš 3. Grygar Lukáš
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BRUSLAŘSKÁ SEZONA
Letos se náramně dařilo bruslařské sezoně. Mrazy pohybu-
jící se až kolem mínus 15 stupňů napomohly k rychlé pří-
pravě ledové plochy. 9. 1. v 16:00 jsme se vrhli na přípravu 
plochy. Po hodině se dobrovolníci točili a nanášeli vrstvy 
vody až do noci. 10. 1. byla plocha připravena a vydržela 
krásných 14 dní. Obrovskou radost z bruslení měli děti 
i dospělí. Večer, když už děti uvolnily kluziště, vrhli se na 

plochu hokejisté všech věkových kategorií od 6 do 73 let 
(klobouk dolů). Společně si zahráli a užili si to. V sobotu 
13. 1. se konal také Dětský karneval. Děkuji všem pořada-
telům a hlavně aktivistům, kteří pomohli s přípravou ledu. 
Odměnou pro pořadatele bylo věčně plné kluziště a spoko-
jené tváře bruslařů i diváků. Sportu zdar!

Z.P.

KARNEVAL NA LEDĚ 

Po krátkém ataku zimního počasí se podařilo chlapům na-
příč obcí vyrobit ledovou plochu na našem hřišťátku. 
Po nezbytných úpravách okolí, nanesení setů stolů jsme 
měli více jak 10 dnů k dispozici zimní stadion. Tento byl 
denně v permanenci, kdy dopoledne se bruslilo v katego-
rii předškoláků a možná i školáků, odpoledne školní děti 
a občas navečer se hrálo derby za účasti starých bardů jako 
třeba Ladi Rašky a Pavla Navrátila.
Podařilo se nám také připravit karneval na bruslích, kdy 
v sobotu odpoledne jsme se věnovali na ledě všem věko-
vým kategoriím od batolat po již zmíněné bardy pozdě 
večer. 

Laďa Pacák
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VÁNOČNÍ VOLEJBALOVÝ TURNAJ
Tradiční Vánoční turnaj ve volejbale se konal dne 
16. 12. 2023, sešlo se zde opět mnoho výborných hráčů. 
Turnaj byl losovaný a vyrovnaný ve hře od začátku až do 
konce. Hry se účastnily celkem 4 smíšené týmy, a tak o vý-
borné výkony nebyla nouze. Na první příčku překvapivě 

dosáhli: Zámorská M., Bezděková L., Ševčík R., Novák M.
Děkujeme sponzorům za poskytnuté dary a všem hrá-
čům a návštěvníkům za příjemně prožitý den.

Za volejbalový oddíl Martin Novák

Z ČINNOSTI FOTBALOVÉHO ODDÍLU

Zdravím všechny fanoušky.
Pomalu se nám rozjíždí příprava na jarní část sezony. Kluci 
už polykají první tréninkové jednotky. V týmu od podzimu 
nenastaly žádné změny, přesto bychom potřebovali posílit 
ofenzivu. Nějaká jednání proběhla, ale ani z jednoho se 
nic nevyklubalo. Snad někteří z oslovených budou moci 
v příští sezoně. Nějaké přísliby tu jsou, ale uvidíme. Hlav-
ním úkolem bylo sehnat druhého brankáře, jelikož Zdenek 
Dohnal se potýká s dlouhodobým zraněním. Takže ani není 
jisté, že zahájí sezonu. I přes velkou snahu se nám gólmana 
nepodařilo sehnat. Důvod je prostý, brankářů je nedosta-
tek a další věc je, že do poslední soutěže se nikdo nehrne. 
Snad se nám v průběhu sezony podaří někoho sehnat.
Další důležitá věc, co se udála, je založení fotbalové pří-
pravky. Ta sice běžela už skoro rok a půl, ale letos jsme se 
rozhodli, že kluky konečně přihlásíme do soutěže FAČR. 
V únoru se nám podařilo pozvat pana Kroču, který má na 
starosti v OFS Přerov právě tuto kategorii. Udělal klukům 
předváděcí trénink, pohovořil s rodiči. Přislíbil i pomoc 
v budoucnu. Teď máme hlavně starosti o materiální zabez-

pečení. To spočívá v tom, že je třeba sehnat 4 branky 5×2 
metry, z nichž jedna stojí cca 20 000 Kč. I přesto, že jsem 
oslovil OFS, KFS a také jsem psal i do Prahy na FAČR, bylo 
mi řečeno, že svazy ani FAČR neposkytují žádné dotace pro 
začínající kluby mládeže. Zvláštní. Myslel jsem, že tohle by 
měla být priorita, přece mládež je budoucnost. „Sežeňte si 
dotace“ bylo mi řečeno. Doufám, že se nám podaří zmíně-
né finance sehnat a na našem hřišti se budou prohánět 
malí kluci s nápisem TJ Sokol Jezernice na dresu.
Tím bych chtěl oslovit potencionální sponzory, kteří by chtěli 
jakoukoliv částkou přispět mladým na fotbalové brány.
Veškeré info jako vždy na stránkách https://jezernice- 
fotbal.estranky.cz/ a na facebookových stránkách Jezerni-
ce Fotbalfans.
Rozpisy na jarní sezonu budou opět k dispozici na hřišti. 
O všem vás budu průběžně informovat.
Jarní část sezony nám začne 14. 4. v 15 hodin na hřišti 
v Křenovicích.
Sportu zdar a fotbalu zvlášť.

Jan Vika, sekretář TJ Sokol Jezernice oddíl kopané
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SILVESTROVSKÝ FOTBÁLEK
Stala se nám z fotbálku za těch několik let skutečná 
„atrakce“.
Každého Silvestra se scházíme dopoledne k fotbalovému 
klání na naší umělce.
Tentokrát nás čekalo celkem příjemné počasí. Bylo relativně 
teplo, polojasno a na chvilku dokonce vykouklo sluníčko. 
Sešlo se nás přibližně 20 hráčů ve všech věkových katego-
riích.
Zvláště poslední dobou mají naše fotbálky zvláštní ná-
boj, kdy se mnohdy na žádost mladých rozdělíme a hra-
je se „mladí” versus „staří”. Nutno podotknout, že nám 
mladí občas řádně zatápí, ale ještě to není úplně na 
výhry. 
Jako předseda fotbalového oddílu z toho mám obrovskou ra-
dost, vychovali jsme takto již několik dobrých hráčů a rýsují se 
nám další. Za účasti mnoha rodinných příslušníků i fanoušků 
jsme hráli fotbálek skoro až ke čtvrté hodině odpolední.
Proběhla také tradiční střelba na židličku, kdy předchozí 
vítěze doplnila Katka Hejtmanová.

Jelikož nejenom sportem je živ člověk, pochutnali jsme si 
na masu z kotle, které jsme mohli vzhledem k okolní teplo-
tě zapít pivečkem. Pro ostatní byl k dispozici svařák.
Jako už tradičně, děti se vypravily spolu s paní Zemánko-
vou zkontrolovat, jakých úspěchů dosáhli naši bobři, kteří 
vytvářejí na potoku hráze. Akce se jako obvykle povedla.

Laďa Pacák
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